
STYREMØTE 6-2023 LØTEN O-LAG 

mandag 16. oktober kl. 17.30 

hos Sigurd Skaaden, Sandåsvegen 1. 
 

 

 

Tilstede: Tove-Kristin Westli, Emilie Westli Andersen, Sigurd Dæhli, Steinar Libak, Simen 

Smestad, Sigurd Skaaden, Stine Engebakken (ref) 

 

 

Sak 59/2023 Godkjenning av referat fra styremøtet 30. august 2023 

 

Klubbtur o-festival på Sjusjøen 2024. Tove-Kristin og Sigurd jobber med overnatting. Vi kan 

reservere hytter i Øvre og Nedre Heggberglia.  

 

Referat godkjent. 

 

Sak 60/2023 Evaluering av Råtass 2023.  Samarbeid med Spreke Opplevelser i 2024? 

 

Se dok. «Oppsummering Råtass 2023».  

Bra opplegg, vi ønsker å fortsette samarbeidet med Spreke Opplevelser.  

Det legges inn i budsjett for behandling på årsmøtet.  

 

Sak 61/2023 Felleskveld med streaming kompetansekveld NOF seminar A 30.10.23  

  «Vi lykkes med rekrutteringsarbeidet» OL Vallset/Stange 

 

Ja, styret samles hos Simen. Webinar 19.30 - 21.00.  

 

 

Sak 62/2023 Evaluering av sesongen 2023 

 

Simen laget et sesongopplegg som har fungert veldig bra (mange klubbcup, ukas løype) 

Utvide med et nivå til på klubbcup neste år.  

Få med flere folk til å sette ut poster.  

 

 

Sak 63/2023 Organisering av treninger og grupper sesongen 2024 

Nybegynnertreninger for voksne? Kompetanseheving intern i o-laget. Vintertreninger?  

Hva tenker vi kan bli planen for sesongen 2024?                                                            . 

 

Trening/opplæring for voksne samme kveld som råtass-trening.  

En dedikert person til opplæring av voksne.  

Fortsette med ukas løype.  

5 bedriftsløp neste år.  

Vintertrening: Har gymsal på Østvang fra 22.november til påske (minus desember og vinterferie). 

Simen sier litt om dette på sesongavslutningen.  

  

 

Sak 64/2023 Veteran-NM 2027:  

Diskutere forslaget om å arrangere NM i stedet for Pinseløpene. Fremme sak til 

Pinseløpsårsmøtet 2023.                                                                                              . 

 



Hamar støtter forslaget.  

Vi må fremme forslaget på årsmøtet til Pinseløpene.  

 

 

Sak 65/2023 Velge 3 representanter til årsmøtet Mjøs-O 06.11.2023 

  

Herman Bakke, Simen og Tove-Kristin møter.  

 

 

Sak 66/2023 Velge 5 representanter til årsmøte i Pinseløpene 16.11.2023 

 

Kristian Storsveen, Tove-Kristin, Sigurd D, Steinar og Sigurd S.  

Vi må ha: Pinseløpsleder og IKT-leder. (et team?)  

Tove-Kristin spør Torstein Berg om pinseløpslederjobben.  

 

Sak 66/2023 Status kart v/Sigurd D. 

 

Synfaring i 2024 Budor (Håvard Lucasen) 

Øyvind Steinbekken fullfører Mosjomarka 

Brynsåsen, Friskolen (Sigurd D) 

 

 

Sak 67/2023 Evaluering Stolpejakt 2023 

 

Invitere Tore Stenseth, Knut-Johan Schjerve og Trond Olsen til et styremøte ang. stolpejakt 2024.  

 

Sak 68/2023 Sesongavslutningen 2.november 2023 

 

Kaffe, te og kaker fra kl 18.00. Tove-Kristin kontakter Lis  Dæhli (miljøkomiteen) 

4allsport selger utstyr (fra 17.30) 

Leif Martin deler ut ift. tur-orientering 

Herman ordner med premier til o-lag + pre-o.  

 

Sak 69/2023 Evt. 

 

Container til lagring. Plassering avtales med Løiten Almenning (ved Skytterhuset). Steinar har gjort 

en avtale med Tore Stenseth.  

 

 

Vi har brukt 47.000 over budsjett på kart i år. Ligger godt an til neste år.  

 

 

Sigurd: Spm. arrangere om NM i pre-o høsten  

2024 

 

Trener1 kurs: Sigurd S prater med Thor Håkon om de skal delta.  

 

 

Neste styremøte torsdag 7. desember kl 17.30 hos Tove-Kristin i Mathias 

Weideborgsveg 
 

 



 


